

2019 年第 43 號特別公告
G.N. (S.) 43 of 2019

香港護士管理局
NURSING COUNCIL OF HONG KONG

護士註冊條例 (第 164 章)
NURSES REGISTRATION ORDINANCE (Chapter 164)

現按照《護士註冊條例》(第 164 章) 第 6(2) 條的規定，刊登所有在 2018 年 1 月 1 日至 2018 年 12 月 31 日期間從註冊護士名冊中被除去姓名的註冊護士的名單。

刊登該名單的目的，是向公眾公布名單上所有人士的姓名已從香港護士管理局按照《護士註冊條例》(第 164 章) 第 5 條而備存的註冊護士名冊中除去。任何人使用名單上的資料作與此無關的用途，可能會因《個人資料 (私隱) 條例》(第 486 章) 而被追究法律責任。

In accordance with section 6(2) of the Nurses Registration Ordinance (Chapter 164), the names of all persons removed from the Register of Nurses during the period from 1 January 2018 to 31 December 2018 are hereby published.

The purpose of publishing the list of removals from the Register of Nurses is to inform the public that the names of the persons on the list have been removed from the Register of Nurses kept by the Nursing Council of Hong Kong according to section 5 of the Nurses Registration Ordinance (Chapter 164). Persons using the personal data therein for an unrelated purpose may render themselves liable under the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486).

註冊護士名冊中的除名資料
REMOVALS FROM THE REGISTER

註冊編號 <i>Registration No.</i>	中文姓名 <i>Name in Chinese</i>	英文姓名 <i>Name in English</i>	註冊日期 <i>Date of Registration</i>
RNGF014202	陳麗麗	CHAN LAI LAI	01.08.1985
RNP0001586	張美儀	CHEUNG MEI YI	26.03.1997
RNFG025942	周委香	CHOW WAI HEUNG	27.11.1998
RNGF010197	鍾潔貞	CHUNG KIT CHING	20.03.1979
RNGF020364	馮佩芬	FUNG PUI FAN	02.12.1992
RNGF030923	林少婷	LAM SIU TING	07.06.2006
RNP0003106	林艷珍	LAM YIM CHUN	15.12.2016
RNGM000937	梁瑞桂	LEUNG SUI KWAI	18.09.1984
RNGF023285	曾麗嫻	TSANG LAI HAN	29.11.1995
RNGF029344	楊麗琴	YEUNG LAI KAM	29.11.2002
RNGF013359	阮少萍	YUEN SIU PING	01.08.1984
RNGF014763	容惠英	YUNG WAI YING JANET	01.04.1986